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Írásbeli kérdés

„Az autópályák építésénél felhasznált hitelek szerkezete mennyire előnyős a Magyar
Államnak?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Veres János

pénzügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az autópályák fejlesztése központi kérdés és ezek finanszírozása lényegesen befolyásolja a
költségvetés egyensúlyát .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . A Magyar Fejlesztési Bank a Nemzeti Autópálya Zrt .-nek és az Állami Autópálya

Kezelő Zrt . fejlesztéseinek hány százalékát hitelezte a 2006-os és a 2005-ös években?

2. Az MFB által kifizetett összegek hány százalékát kapták magyar tulajdonú és

Magyarországon bejegyzett cégek az autópálya építések során?

Köszönettel várom válaszát!
Budapest, 2006 . december 21 .
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